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Rada Miejska w Wołominie
Radni - Sesja

Protokół nr XII

XII Sesja w dniu 21 stycznia 2025 
Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:19 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Adrian Budek
4. Karol Cudny
5. Monika Dubow
6. Andrzej Fuśnik
7. Beata Gomse
8. Marek Górski
9. Marta Hoppe
10. Małgorzata Kielak
11. Robert Kobus
12. Iwona Kostrzewa
13. Agnieszka Koza
14. Maciej Łoś
15. Jerzy Mikulski
16. Wojciech Plichta
17. Antoni Roszkowski
18. Bogdan Sawicki
19. Piotr Sikorski
20. Kazimierz Tarapata
21. Andrzej Żelezik

1. Otwarcie obrad
- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Witam wszystkich  Państwa bardzo serdecznie.  W związku z  tym,  że  sesja  nam się  troszeczkę 
przesunęła z uwagi na to, że przed sesją odbyła się Komisja Gospodarki i Finansów, której czas 
wydłużył się na tyle, że zaczynamy dopiero o godzinie 10. Proszę radnych o potwierdzenie swojej 
obecności na tabletach. W związku z tym, że obecni są na sali wszyscy, mamy kworum, możemy 
zaczynać  pracę.  W  związku  z  powyższym  otwieram  XII  sesję  Rady  Miejskiej  w  Wołominie 
kadencji 2024-2029. Sesja ta zwołana jest na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym, tj dziennik ustaw z 24 roku pozycja 1465 z późniejszymi zmianami. 
Artykuł ten stanowi, że sesja zwoływana jest na wniosek, w tym wypadku jest to wniosek grupy 
radnych. 
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2. Przyjęcie porządku obrad
- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
W  związku  z  tym,  że  mieliście  Państwo  przesłany  porządek  obrad,  który  w  trakcie  komisji 
gospodarki  ewaluował.  W związku  z  powyższym będziemy  mieli  zgłoszone  wnioski  formalne 
o zmiany. Pierwszy wniosek formalny zgłaszam ja. Jest to wniosek formalny, który dotyczy pkt 3., 
tj. przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji, czyli piątkowej, która się odbyła, żeby zostawić na 
sesję zwyczajną, która będzie w lutym. Czy macie Państwo pytania do tego wniosku? Nie ma. 
Proszę  o  przygotowanie  głosowania  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  przyjęcia  protokołu  obrad 
z poprzedniej sesji.

Głosowano wniosek w sprawie:
zdjęcia z porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Adrian Budek, Karol Cudny, Monika Dubow, Andrzej Fuśnik, 
Beata Gomse, Marek Górski, Marta Hoppe, Małgorzata Kielak, Robert Kobus, Iwona Kostrzewa, 
Agnieszka Koza, Maciej Łoś, Jerzy Mikulski, Wojciech Plichta, Antoni Roszkowski, Bogdan 
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Andrzej Żelezik

- Agnieszka Koza- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Chciałabym  zgłosić  wniosek  formalny  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt  dotyczącego  podjęcia 
uchwały,  która  była  załączona  do  wniosku  o  zwołanie  sesji  i  chciałabym  również  prosić  o 
wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
opłat  za korzystanie z  obiektów sportowych na terenie Ośrodku Sportu i  Rekreacji  Huragan w 
Wołominie stanowiących własność gminy Wołomin

Głosowano wniosek w sprawie:
zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Wołominie w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych na terenie 
Ośrodka Sportu i Rekreacji „Huragan”, stanowiących własność Gminy Wołomin. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Adrian Budek, Karol Cudny, Monika Dubow, Andrzej Fuśnik, 
Beata Gomse, Marek Górski, Marta Hoppe, Małgorzata Kielak, Robert Kobus, Iwona Kostrzewa, 
Agnieszka Koza, Maciej Łoś, Jerzy Mikulski, Wojciech Plichta, Antoni Roszkowski, Bogdan 
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Andrzej Żelezik

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji 
„Huragan”, stanowiących własność Gminy Wołomin. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Adrian Budek, Karol Cudny, Monika Dubow, Andrzej Fuśnik, 
Beata Gomse, Marek Górski, Marta Hoppe, Małgorzata Kielak, Robert Kobus, Iwona Kostrzewa, 
Agnieszka Koza, Maciej Łoś, Jerzy Mikulski, Wojciech Plichta, Antoni Roszkowski, Bogdan 
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Andrzej Żelezik

Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Adrian Budek, Karol Cudny, Monika Dubow, Andrzej Fuśnik, 
Beata Gomse, Marek Górski, Marta Hoppe, Małgorzata Kielak, Robert Kobus, Iwona Kostrzewa, 
Agnieszka Koza, Maciej Łoś, Jerzy Mikulski, Wojciech Plichta, Antoni Roszkowski, Bogdan 
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Andrzej Żelezik

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji (punkt zdjęto z porządku obrad)

4. Informacje Komisji Rady o pracy w okresie między sesjami.
- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Komisja Rewizyjna między sesjami nie odbyła żadnego posiedzenia. 

- Piotr Sikorski- Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa
Komisja Bezpieczeństwa również nie spotykała się między sesjami.

- Karol Cudny- Przewodniczący
Komisja Edukacji także nie spotykała się. Zapraszam na przyszły czwartek.

- Monika Dubow- Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska
Komisja Ochrony Środowiska między sesjami także nie spotkała się.

- Agnieszka Koza- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Komisja Skarg i Wniosków również nie spotkała się w okresie od ostatniej sesji.

- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu 
Między sesjami, Komisja Kultury i Sportu, w weekend, nie spotykała się. Komisja Statutowa 
również w weekend nie spotykała się. Wczoraj też nie

- Marek Górski- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Finansów
Komisja Gospodarki jako ta bardzo pracowita spotkała się 2 razy w ostatnim czasie. Na poprzedniej 
komisji  opiniowaliśmy  uchwały  dotyczące  poprzedniej  sesji,  a  na  tej  komisji  opiniowaliśmy 
uchwały dotyczące dzisiejszej sesji.
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- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady 
Czyli raz, bo to między sesjami to raz.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
Między sesjami, ale ja rozumiem to w ten sposób, że między sesją zwyczajną i zwyczajną. 

- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Każdy rozumie jak mu wygodnie.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
Tak, więc żeby podkreślić, że 2 razy to wybraliśmy ten okres. Zresztą tu z panią sekretarz tak 
ustaliliśmy. Co do dzisiejszej komisji, duża dyskusja, wnioski przeanalizowane, przedyskutowane, 
bo nie wszyscy uczestniczyli w komisji. Dajemy panu dyrektorowi okres zakładając 3 miesięczny 
okres na sprawdzenie w praktyce, jak będzie wyglądało wprowadzenie tych naszych zmian, jeżeli 
Państwo dzisiaj przyjmą te zmiany. Będziemy się do tego odnosić już po tym okresie. 

- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Czyli uchwała zaopiniowana została pozytywnie.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
Tak.

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Wołominie
- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu 
Jeśli chodzi o ten pkt informacja o realizacji uchwał, przygotowałam informację od 17 grudnia 
i wszystkie uchwały są w trakcie realizacji.

6. Informacje Burmistrza o pracy w okresie między sesjami
- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu
Pracownicy  Urzędu  Miejskiego  dokonali  cudu  i  w  związku  z  wczoraj  ogłoszoną  sesją, 
przygotowane  zostało  sprawozdanie  od  ostatniej  sesji.  Także  tutaj  jestem  wdzięczna  kolegom 
i koleżankom za przygotowanie tak sprawnego sprawozdania, które zostało, podłączone do systemu 
o sesja.

7. Podjęcie uchwały w sprawie:
1) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Wołominie w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
korzystanie z obiektów sportowych na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji „Huragan”, stanowiących 
własność Gminy Wołomin

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 
na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji „Huragan”, stanowiących własność Gminy Wołomin

- Agnieszka Koza- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Chcielibyśmy wprowadzić zmiany w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie obiektów 
na Wołomińskiej  Pływalni.  Zmiany te obejmują w tabeli  nr 1 podstawowe bilety jednorazowe. 
Chcielibyśmy dodać 2 kolumny, bilet ulgowy. I te kolumny to jest Wołomińska Karta Mieszkańca 
Wołomin Blisko oraz Wołomińska Karta Mieszkańca Wołomin Blisko Senior oraz chcielibyśmy 
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dodać nową tabelę, która kiedyś już obowiązywała, a mianowicie bilety rodzinne bez ograniczeń 
czasowych. Tutaj w uchwale określiliśmy stawki i ulgi. Wprowadzenie nowych kategorii biletów 
uwzględniających  ulgi  dla  posiadaczy  wołomińskiej  karty  mieszkańca  Wołomin  Blisko  oraz 
Wołomin Blisko Senior, dodanie biletów rodzinnych bez ograniczeń czasowych, które stanowią 
odpowiedź na potrzeby rodzin wielodzietnych oraz doprecyzowaliśmy zasady korzystania z biletów 
rodzinnych, w tym zwiększenie liczby dorosłych uprawnionych do korzystania z biletu. 

- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Korzystając z okazji, że mamy na sali pana dyrektora. Czy macie Państwo do niego jakieś pytania? 
Nie widzę. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych na 
terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji „Huragan”, stanowiących własność Gminy Wołomin. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Adrian Budek, Monika Dubow, Andrzej Fuśnik, Beata Gomse, 
Marek Górski, Małgorzata Kielak, Robert Kobus, Iwona Kostrzewa, Agnieszka Koza, Maciej Łoś, 
Jerzy Mikulski, Wojciech Plichta, Antoni Roszkowski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, 
Andrzej Żelezik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Karol Cudny, Marta Hoppe, Piotr Sikorski

8. Informacja o złożonych interpelacjach, zapytaniach i wnioskach radnych
- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Informuję Państwa, że wpłynęły 2 wnioski. Na jeden z tych wniosków wiem, że już została 
udzielona odpowiedź. Druga odpowiedź jest w trakcie realizacji.

- Agnieszka Koza- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Na koniec grudnia założyliśmy klub radnych i chciałam zapytać kiedy planowane są zmiany w 
komisji rewizyjnej.

- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Jeszcze nie wiem, żeby były planowane zmiany w komisji rewizyjnej. Myślę, że na sesji lutowej 
będziemy mogli wspólnie na ten temat porozmawiać.

9. Informacje Przewodniczącej Rady i sprawy bieżące
- Adrian Budek- radny
Zadałem pytanie kilka sesji temu w sprawie ulicy Poligonowej i działki, która ogrodziła się na tej 
ulicy. Chciałem się dowiedzieć czy coś już wiadomo na ten temat? 

- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza Wołomina
Nie  odpowiem  na  to  pytanie,  ale  sprawdzę.  Polecenie  wydałem,  żeby  udzielić  odpowiedzi, 
ale sprawdzę na jakim to jest etapie.
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- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Ostatnie  informacje  które  dla  Państwa  radnych  miałam przekazałam szefom klubów w  piątek 
po ostatniej sesji także żadnych innych spraw bieżących do Państwa nie mam.

10. Zamknięcie obrad
- Aneta Adamus- Przewodnicząca Rady
Czy macie Państwo jeszcze jakieś pytania? Nie widzę w związku z powyższym zamykam XII sesję 
Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2024-2029.

 

Przewodniczący obrad:                                                                                         Protokołowała:

Aneta Adamus                                                                                                       Elżbieta Żak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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